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Kim jestem? 

Współpracuję od 17 lat z firmami które poszukują nowych pracowników. 

W mojej ocenie w nowoczesnym biznesie kluczowe jest „Znajdowanie 
niewidzialnych linii”. 

Jestem zwolennikiem włączania nauki (np. ekonomii behawioralnej) w 
codziennej pracy. 

 

 

Cel. 

Moim celem jest sprawić, aby obydwie strony były osiągały cele i widziały wartość. 

Pokazać, że kompetencje XXI wieku to coraz częściej dostrzegalne, a są to: empatia, otwartość, elastyczność 
oraz unikalność i umiejętność budowania pomocnych nawyków. 

 

 

Jak działam? 

Podpowiadam i pomagam w zakresie zagadnień: 

- gdzie i jak szukać odpowiednich ludzi do pracy, 

- jak wyróżniać się w procesie szukania pracy, 

- Jestem zwolennikiem aby na zagadnienie spojrzeć z odmiennej strony. Czyli takiej, której być może nikt 
jeszcze nie dostrzegł... 

- jaki wpływ na pracę, podejmowane decyzje oraz efekty mają błędy poznawcze, 

- jak budować firmę utożsamianą z ludźmi a nie tylko z produktem/usługami, 

 

 

Doświadczenie: 

20 lat doświadczenia w firmach < 250 osób oraz 250-1000 osób, 

4000 spotkań, 

8000 godzin rozmów, 

Nie udało się policzyć maili 😊 

 


